
 

Zápisnica č.7 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8, konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi ,    

Radničné námestie č.7, v malej zasadačke dňa 21.11.2024 od 14,30 hod. do 16,00 hod. 

           

Prítomní:  Ing. Jozef Gonda -  predseda             Neprítomní :  

                 Ing. Branislav Rusiňák                                          Ing. Lukáš Lesňák ospr. 

                 Lukáš Goduš                                                        Peter Hadidom ospr. 

                 Marek Baláž                                                                                                                                                                                                                                            

                 Mgr.Monika Tkáčová                                                                                             

                 RNDr.Ladislav Ruttkay 

                 MUDr.Alena Pekarčíková 

                 Ing.Peter Susa - OVaD  

                 Ing. Jana Valkošáková 

                 (gestor a zapisovateľka) 

 

 

 

Program zasadnutia :  

1. Príprava Plánu hlavných úloh na rok 2025 

2. Návrh rozpočtu na rok 2025 

3. Rôzne 

 

K bodu č.1:  

Ing.Jozef Gonda predložil členom Plán hlavných úloh na rok 2025 (pozostávajúci zo 6-tich 

úloh). Do roku 2025 prechádzajú nesplnené úlohy z roku 2024. Tento návrh bude upravený na 

základe požiadaviek členov výboru, ktorí sa do 12.12.2024 môžu vyjadriť, prípadne doplniť 

tento návrh hlavných úloh o ďalšie úlohy. 

 

K bodu č.2: 

Ing.Jozef Gonda oboznámil členov výboru, že na bežné výdavky mesta je čoraz menej 

finančných prostriedkov v rozpočte mesta. Plnenie úloh MsV je značne limitovaný. 

 

K bodu č.3 

Predseda konštatoval, že z  úloh na rok 2024 je veľké množstvo nesplnených. Ďalej nefunguje 

systém stretávania  sa predsedov MsV.   

K neplneniu úloh z roku 2024 sa vyjadril Ing.Peter Susa (OVaD), kde dôvodom neplnenia je 

nedostatok finančných prostriedkov a ich veľké množstvo. Prioritou pre plnenie úloh 

oddelenia OVaD sú požiadavky vedenia mesta, úlohy plynúce z verejného obstarania, 

prípravy rozpočtu, projektov, investičných akcií a až tak sú v poradí úlohy MsV.  

Zároveň sa vyjadril aj jednotlivo k hlavným úlohám na rok 2024 : 

 revitalizácia uličného priestoru na Koceľovej ulici – parkovacie miesta, rozšírenie 

komunikácie o 1 m, problém s presunom verejného osvetlenia  

 oprava chodníka na Levočskej ulici 



 

Marek Baláž  podotkol, že výrub stromov z dôvodu parkovania na Gorazdovej ulici mu 

pripadá ako nekoncepčné riešenie, ktoré prinesie max. iba 20 parkovacích miest. 

Ďalej ho zaujíma prečo sa parkuje po odstránení kvetináčov na Levočskej ulici pri bývalom 

Kine TATRY. 

 

RNDr.Ladislav Ruttkay :  

 prečo má OR PZ (Polícia) vyhradené parkovacie miesta na Gorazdovej ulici, pričom 

pozemok patrí mestu, 

 do hlavných úloh na rok 2025 doplniť  „Od Hviezdoslavovej  ulice smerom k predajni 

FRESH na Gorazdovej ulici (okolo garáži) opraviť prechodovú komunikáciu 

  

Mgr. Monika Tkáčová ešte raz zdôraznila, že nie je riešením výrub stromov kvôli parkovacím 

miestam. V minulosti sa spomínala skupina na riešenie parkovacej politiky mesta. K akému 

riešeniu zatiaľ došla? Aké návrhy na riešenie predložila? 

Ing.Jozef Gonda informoval, že skupina na riešenie parkovacej politiky sa stretáva. Ako 

možnosť riešenia sa zvažuje aj podobnosť so štúdiou pre parkovaciu politiku mesta 

Ružomberok, alebo zadanie vypracovania štúdie Výskumnému ústavudopravnému v  Žiline. 

 

Marek Baláž pripomenul situáciu z minulých Vianočných trhov na námestí, kde zdravotne 

postihnutí občania nemali z dôvodu neodprataného snehu možnosť sa trhov zúčastniť. 

Ing.Jozef Gonda informoval, že zriadená je stála dispečerská služba, kde je možnosť nahlásiť, 

kde je potrebné sneh odpratať.  

Úloha pre OKS: zabezpečiť zimnú údržbu počas Vianočných trhov na námestí. 

 

Ing.Branislav Rusiňák poďakoval v mene občanov z Moravskej ulice za opravu chodníka. 

  

 

Úlohy :  

1. Zabezpečiť zimnú údržbu počas Vianočných trhov na námestí, tak aby sa mohli trhov 

zúčastniť aj zdravotne postihnutí občania (napr. imobilní občania na vozíku)  (OKS) 

2. Doplniť do návrhu Hlavných úloh na rok 2025 úlohu :„Od Hviezdoslavovej  ulice 

smerom k predajni FRESH na Gorazdovej ulici (okolo garáži) opraviť prechodovú 

komunikáciu 

 

 

 

Zapísala: Ing.Jana Valkošáková 

 

                                                                                    Ing.Jozef Gonda 

                                                                                   Predseda MsV č.8 

   
 


